
Seniorklubben BK 

 

REFERAT FRA STYREMØTE 26.08.20 KL. 18.00-19.00 I BRIDGEHUSET 

 

Til stede:  Bjørn Pedersen, Ivar Ræder, Jim Lurie, Kyrre Tangen, Georg Sørøy  og Ragnhild 

Vanvik. 

 

Møtet var satt for å snakke om hvordan man skal forholde seg til spilling i bridgehuset når 

man skal ta hensyn til Covid 19, og at Seniorklubbens medlemmer må regnes å være i 

risikogruppen. 

Konklusjonen ble at Bjørn skriver til alle medlemmer, og ber om tilbakemelding på om de vil 

spille i Bridgehuset i høst.   

Alle smittevernsregler, som bridgeforbundet har satt opp, må følges. 

Kontingent. 

Da det er slutt med servering, må kontingenten reduseres i forhold til tidligere.  Bjørn lager 

forslag til kontingent fra høsten 2020, som sendes styret for godkjenning. 

3 spillekvelder våren 2020 måtte avlyses. Det betyr at spillerne ikke fikk den servering de har 

betalt for.  Dette utgjør kr. 210,- pr. spiller.  Styret besluttet at de som hadde betalt 

kontingent for 1. halvår, kan trekke dette beløpet fra kontingenten for 2. halvår. 

      


